

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 189

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 189

1954

I. Nos. 2538-2553

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 17 April 1954 to 30 April 1954*

	<i>Page</i>
No. 2538. Greece and United States of America:	
Exchange of notes (with memorandum) constituting an agreement on implementation of the common defense program and any and all foreign aid programs of the United States. Athens, 4 February 1953	3
No. 2539. United Nations, International Labour Organisation, Food and Agriculture Organization of the United Nations, United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, International Civil Aviation Organization, World Health Organization and Burma:	
Agreement concerning technical assistance. Signed at Rangoon, on 20 April 1954	11
No. 2540. Netherlands and Italy:	
Exchange of notes constituting an agreement for the simplification of entry requirements and procedures for flight personnel. Rome, 15 and 21 December 1953	25
No. 2541. Netherlands, Belgo-Luxembourg Economic Union and Switzerland:	
Tariff Convention. Signed at Brussels, on 12 February 1949	33
No. 2542. Israel and France:	
Air Transport Agreement (with memorandum). Signed at Tel Aviv, on 29 April 1952	55
No. 2543. Israel and Netherlands:	
Air Transport Agreement (with annex and schedules). Signed at Jerusalem, on 23 October 1950	89

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 189

1954

I. Nos 2538-2553

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 17 avril 1954 au 30 avril 1954*

	<i>Pages</i>
Nº 2538. Grèce et États-Unis d'Amérique:	
Échange de notes (avec mémorandum) constituant un accord relatif à la mise en œuvre du programme de défense commune et de tous programmes américains d'aide à l'étranger. Athènes, 4 février 1953	3
Nº 2539. Organisation des Nations Unies, Organisation internationale du Travail, Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, Organisation de l'aviation civile internationale, Organisation mondiale de la santé et Birmanie:	
Accord relatif à l'assistance technique. Signé à Rangoon, le 20 avril 1954 . .	11
Nº 2540. Pays-Bas et Italie:	
Échange de notes constituant un arrangement pour la simplification des conditions et formalités d'admission du personnel de conduite des compagnies de navigation aérienne. Rome, 15 et 21 décembre 1953	25
Nº 2541. Pays-Bas, Union économique belgo-luxembourgeoise et Suisse:	
Convention tarifaire. Signée à Bruxelles, le 12 février 1949	33
Nº 2542. Israël et France:	
Accord relatif aux transports aériens (avec mémorandum). Signé à Tel-Aviv, le 29 avril 1952	55
Nº 2543. Israël et Pays-Bas:	
Accord relatif aux transports aériens (avec annexe et tableaux). Signé à Jérusalem, le 23 octobre 1950	89

		<i>Page</i>
No. 2544. Greece and Sweden:		
	Protocol concerning commercial exchanges (with exchange of letters). Signed at Stockholm, on 19 August 1952	117
No. 2545. Australia, Belgium, Denmark, Federal Republic of Germany, Luxembourg, etc. :		
	Final Act of the United Nations Conference of Plenipotentiaries on the Status of Refugees and Stateless Persons. Held at Geneva from 2 July 1951 to 25 July 1951	
	Convention relating to the Status of Refugees (with schedule). Signed at Geneva, on 28 July 1951	137
No. 2546. Finland:		
	Declaration accepting the jurisdiction of the International Court of Justice in respect of any dispute which may be referred to the Court in pursuance of the Agreement of 24 September 1953 between Finland and Denmark relating to a supplement to the Convention of 30 January 1926 for the peaceful settlement of disputes. Helsinki, 26 February 1954	226
No. 2547. Australia and Finland:		
	Note by which the Government of Australia, in pursuance of the Treaty of Peace with Finland, notified the Finnish Government of those pre-war bilateral treaties between the two countries which Australia desires to keep in force or revive. London, 7 January 1949	227
No. 2548. Australia and Hungary:		
	Note by which the Government of Australia, in pursuance of article 10 of the Treaty of Peace with Hungary, notified the Hungarian Government of those pre-war bilateral treaties between the two countries which Australia desires to keep in force or revive. London, 7 January 1949	23
No. 2549. Australia and Italy:		
	Note by which the Government of Australia, in pursuance of article 44 of the Treaty of Peace with Italy, notified the Italian Government of those pre-war bilateral treaties between the two countries which Australia desires to keep in force or revive. London, 7 January 1949	23
No. 2550. Australia and Romania:		
	Note by which the Government of Australia, in pursuance of article 10 of the Treaty of Peace with Romania, notified the Romanian Government of those pre-war bilateral treaties between the two countries which Australia desires to keep in force or revive. London, 7 January 1949	26
No. 2551. Greece and Italy:		
	Trade Agreement (with exchange of letters). Signed at Athens, on 4 February 1953	26

	<i>Pages</i>
N° 2544. Grèce et Suède:	
Protocole sur les échanges commerciaux (avec échange de lettres). Signé à Stockholm, le 19 août 1952	117
N° 2545. Australie, Belgique, Danemark, République fédérale d'Allemagne, Luxembourg, etc.:	
Acte final de la Conférence de plénipotentiaires des Nations Unies sur le statut des réfugiés et des apatrides. Tenue à Genève du 2 juillet 1951 au 25 juillet 1951	
Convention relative au statut des réfugiés (avec annexe). Signée à Genève, le 28 juillet 1951	137
N° 2546. Finlande:	
Déclaration portant acceptation de la juridiction de la Cour internationale de Justice à l'égard de tout différend qui peut être porté devant la Cour en application de l'Accord du 24 septembre 1953 entre la Finlande et le Danemark relatif à un supplément à la Convention du 30 janvier 1926 pour le règlement pacifique des différends. Helsinki, 26 février 1954 . . .	223
N° 2547. Australie et Finlande:	
Note par laquelle le Gouvernement australien a notifié au Gouvernement finlandais, en application du Traité de paix avec la Finlande, les traités bilatéraux conclus entre les deux pays avant la guerre que l'Australie désire maintenir ou remettre en vigueur. Londres, 7 janvier 1949 . . .	227
N° 2548. Australie et Hongrie:	
Note par laquelle le Gouvernement australien a notifié au Gouvernement hongrois, en application de l'article 10 du Traité de paix avec la Hongrie, les traités bilatéraux conclus entre les deux pays avant la guerre que l'Australie désire maintenir ou remettre en vigueur. Londres, 7 janvier 1949	233
N° 2549. Australie et Italie:	
Note par laquelle le Gouvernement australien a notifié au Gouvernement italien, en application de l'article 44 du Traité de paix avec l'Italie, les traités bilatéraux conclus entre les deux pays avant la guerre que l'Australie désire maintenir ou remettre en vigueur. Londres, 7 janvier 1949 . .	239
N° 2550. Australie et Roumanie:	
Note par laquelle le Gouvernement australien a notifié au Gouvernement roumain, en application de l'article 10 du Traité de paix avec la Roumanie, les traités bilatéraux conclus entre les deux pays avant la guerre que l'Australie désire maintenir ou remettre en vigueur. Londres, 7 janvier 1949	263
N° 2551. Grèce et Italie:	
Accord commercial (avec échange de lettres). Signé à Athènes, le 4 février 1953	269